
 

Suomen Jousiampujain Liitto ry                               Pöytäkirja  7/2024 
 
Hallituksen kokous, etäkokous  
13.8.2024 klo 18.30  
 

Kutsuttuna: Kari Koskinen, Mika Savola, Jani Savilampi, Johanna Helin, Tuula Mikkola, 
Eva Sjöström, Päivi Harjunpää, Matti Aaltonen, Ensio Lehto  

Lisäksi esittelijöinä vain puheoikeudella: toiminnanjohtaja Arto Ahola, seurakehittäjä Marja 
Raisoma 

Poissa: Aleksandra Hint (lomalla), Marja Raisoma, Eva Sjöström 

 
1. Kokouksen avaus 
 

Kari Koskinen avasi kokouksen klo 18:35 
 
2.  Läsnäolijoiden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi ja estyneet yllä 
 
3.  Edellinen kokous ja Sähköpostipäätökset 11.6.2024 – 13.8.2024 välillä 
 

Hyväksyttiin Kokouksen 6/2024 pöytäkirja (jaettu etukäteen) Hyväksyttiin 
 
4.  Statusraportit (Yhteenveto 11.6. - 13.8. 2024) - annetaan kokouksessa 

 
4.1 Seuratoiminta viikot 24–32 (Marja) 
 
● Jouskarileirin 2024 ohjelman viilaus, huonejako, ruokailun vahvistus, viesti 
   vanhemmille, leirin pito 
● Foorumin seuraaminen, vastauksia, tunnuksien aktivointi &amp; korjaus, 
   ongelmatilanteiden ratkaisu 
● Täysosuma-settien toimitus 
● Sometus ja uutiset Num&amp;EM&amp;World Cup 
● Olympialaisten uutiset &amp; joukkueen kukitus lentokentällä 
● VOK-kurssien pito sovittu LaVa 
● Maajoukkueiden&amp;Nummilaisten maajoukkuepaidat&amp;-vaatteet tilattu 
   Trexet&amp;painettu Promona&amp;toimitettu posti&amp;viety kisoihin 
● Ensinuolet postituksia &amp; SE-kunniakirjat luotu&amp;tulostettu&amp;lähetetty 
● Sporttivakuutuksen päivitys &amp; tiedustelut 
● ulkomaisen lisenssin tarkistus &amp; sääntöjen tarkistus 
● Pääkaupunkiseudun Junnusarjan finaali &amp; palkintojenjako &amp; sometus 
● Junnu Cupin uutisointi, tulosten päivitys, palkinnot tilattu &amp; haettu 
● Seniorien SM Pellossa uutisointi &amp; mitalien jako &amp; seuratoiminnan 
   moninaisiin kysymyksiin vastaaminen 

 



 

● Riihimäen maaston SM-kisat sometus &amp; maajoukkuevaatteiden etc. pinssien 
   ja muiden tarvikkeiden toimitus &amp; Junnu Cupin palkintojen jako 
● Seuratuen palautepalaveri &amp; soittokierros saaneille &amp; koulutusten 
   sopiminenKoillismaan jousiampujat 
● Kesäloma 4 viikkoa 

Merkittiin tiedoksi  

4.2 Maajoukkuetoiminta, valmennuskoulutus, muu kilpailutoiminta, 
(Aleksandra) -  

Siirrettiin seuraavaan kokoukseen, Aleksandra lomalla 22.7.-18.8.  

4.3.Käydään lähetekeskustelu Valmennuksen uudelleen organisoimisesta 
■ Mika Savola alustaa  

 
○ Miika Aulion kanssa käyty keskusteluja sekä muita kokeneita ampujia vs. 

nykyinen urheilumenestys. 
○ Ajatuksia: Junioreiden tulostaso ja LA28 ryhmän tulostaso vaatimaton; 

valmennusosaamista puuttuu rehellisesti sanoen; Miika olisi valmis viemään 
osaamista seuroihin (ja alueille ?) - perusongelma on se, että seuroissa ei 
osata tehdä valmennusta - M ei halukas maajoukkuevalmennukseen, koska 
se hänen mielestään vanhentunut ns. 

○ Allun seuroissa käyminen tarkemmin koordinoitu (esim. vuoden alussa; ja 
Miika voisi ottaa vastuuta tällaisesta myös - laskutus alv. 0 tasossa) 

○ Myös somemarkkinoinnista Miika puhui, tukisi esim. valmennuskiertueita 
○ Enska kysyi, onko aluevalmentaja järjestelmä ontuva ? Onko henkilöitä, jotka 

eivät ehdi tai osaa tehdä sitä aluevalmennusta ? 
○ Mitä Liiton ohjausta valmentajat toivovat ? Mitä liitto voi heiltä edellyttää ? 

Mistä Liitto saa valmennusosaamista ?  
○ Junioreiden valmentaminen Alle 15v. alueilla ja ns. maajoukkueet vasta cadet 

iässä ? Lapset sosiaalisen kiinnittymisen kautta ns. talon tavoille 
○ Valmennuskoulutus, kymmeniä “Eerikkälästä” - kerrottiin valmennuksen 

substanssia ja kuinka se jalkautetaan seuroissa.. (jäivätkö he tekemään sitä) 
○ Valmentaminen ei pelkkää teknistä opettamista - elämäntapojen hallintataidot 

osana koulutusta pidettävä mielessä. Yhteisöllisyys tärkeää ! 
○ LA28 ryhmän jäsentäminen otettava agendalle ? Brisbane 32 ryhmäksi 

muuttaminen mahdollista ? 
○ Tampere tulostasoltaan valitettavan vaatimaton 
○ Elämäntaito ja kaksoisura jne. ulkoa (OK:n tarjonnasta) poimien mahdollisesti 

? 
○ VOK:ien valmentajakoulutuksessa myös tsekki valmentajien motivaatiosta 

kouluttautua 
○ Omien tarinoiden jakaminen valmentaja koulutuksessa (Tekoniemi, Wikström, 

Kuoppa ?? myös valmentajat joilla historiaa..) 
○ Kuinka monella ryhmään kuuluvista kehityssuunnitelma, tavoiteasetanta sekä 

seuranta (esim. LA28)  
○ Lajitestaus ja rekrytointi kilpailuhenkisille lapsille ja nuorille  
○ Webinaari, jossa houkuttelukoukku Olympiakävijöiden avulla 

 
 

● Päätettin perustaa SJAL:n valmennuksen kehitysryhmä  
 

 



 

 
5. Liiton Strategia Keskustelun lähetekeskustelu tuleville vuosille  

 
Käydään keskustelu SJAL:n tulevan Olympiadin strategiasta suhteessa OK:hon ja 
sen linjauksia kohtaan. Kuinka se mahdollisesti vaikuttaa jo tulevan vuoden toiminta- 
ja taloussuunnitteluun yhdessä OKM:n varoittamien valtioavun leikkausten suhteen. 
 
OK:n tämänhetkinen iso linjaushan on seuraava: Huippu-urheilumenestyksen 
tuottaminen, Seura- ja järjestötoiminnan elinvoiman kasvattaminen, Liikkeen ja 
liikunnallisen elämäntavan  
 
Olympiakomitean perustehtävä on korostetusti Huippu-urheilumenestyksen 
tuottaminen ja Olympiakomitean tukijärjestelmien valjastaminen tähän. Liittona 
päätetään myös painopisteet joita kehitetään (ei välttämättä samat kuin OK:n) 
 

 
6. Liiton Toimintasuunnitelman perusteet 2025  

● Merkitään tiedoksi toimintasuunnitelman 2025 perusteet hallituksen linjauksilla, jolla 
Toiminnanjohtaja voi tehdä esityksen seuraavaan hallituksen kokoukseen  

○ Huippu-urheilun mukaan ottaminen luonnollista toimintasuunnitelmaan 
○ Psykologinen valmennus toimintasuunnitelmaan mahdollisesti - (KIHU 

konttinen pitänyt koulutuksia) 
○ Aluetoiminnan vahvistaminen - yhteisleirit ? 
○ Kuortaneen asema maajoukkueleirityksissä vs. kustannustehokkuus 

/jaetaanko kahden keskuksen välillä ? 
 
PÄÄTÖS: Merkittiin tiedoksi 
 
 
7. Hallinto (Arto ja Kari)  

 
Arto ja Kari kesällä tehdyt : 

● Arto on lähettänyt kirjeen valikoiduille liitoille, jotta ne ilmoittavat yhteistyöhalunsa ja 
kiinnostuksensa yhteistyöllemme Erasmus Sport + rahoituksen avulla. 

● Arto ja Kari ovat tehneet sopimuksen Calculus Oy:n kanssa tilitoimistopalveluista, 
sekä irtisanoneet Tilitiimi Oy:n sopimuksen. Tilitoimistojen välillä on SJAL:n 
taloustoimintojen siirto käynnissä ja 1.9. on Calculuksella täydet vastuut SJAL:n 
tilitoimistopalveluista 

● Arto ja Kari jatkavat kv. kisojen järjestely mahdollisuuksien selvittämistä sillä 
tulokulmalla, että avaako se uusia rahoitusmahdollisuuksia Liitolle. 

▪ TJA imoitti epävirallisesti kiinnostuksensa NUM 2026 järjestelyihin  

▪ Arto kävi keskustelua sen mahdollisesta vaikutuksesta Tampereen 

kaupungin päätöksiin fasiliteettien rakentamiseksi Mustavuoren 
jousiammunta keskuksen alueelle 

 
o Tapaamiset ja kontaktit verkosto ja mahdolliset yhteistyötahot: 

 



 

▪ Arto tapasi 11.6. Lahden kaupungin uuden Liikuntajohtajan Aleksi 

Nyströmin 

▪ Arto ja Kari FIBS:n Toimitusjohtaja Kimmo J. Lipposen tapaaminen 

9.8.2024 
 
8. Kilpailutoiminta (Enska) 

● IANSEO järjestelmä:n päivitystarve ja kännyköiden mahdollinen päivitystarve - 
varautuminen ja siitä koituvien kustannusten budjetointi -  

● SM-kilpailuja ollut, SM-FITA Kemi - ei ihmeempää 
● Teuva - Pekka Kansanen tuomarina  
● 19.-20.7. Taulu SM-juniorit ja Mastersit Pello- ei palautetta päätuomarilta, mutta 

junioriampuja valitti  
● Minja Rintanen, Neo Ruström 80cm/20m matkalta, x vain kymppi eli kirjausvirhe - 

asia käyty läpi, mutta jatkossa kiinnitettävä huomiota ? 
● Riihimäki maastot 3.-4.8. valkoiset paalut puuttuivat, korjattiin.. 

Aukkohakkausalueella kaksi rastia linjassa - turvatausta lisätty + takarastilla piti olla 
tyhjää ammuttaessa 

● Yleisten luokkien taulu-SM, Tampere 10.-11.8. - ei palautteita vielä. Tuomari 
vinkkelistä Matti totesi, ettei mitään ihmeellistä Tampereella 
 

Päätettiin päivittää IANSEO järjestelmää ja tarkistetaan vielä kännyköiden 
päivitystarvetta. Toimitaan sen mukaisesti, että järjestelmän toiminnallisuus 
varmistetaan. Kustannuksista esitetään hallitukselle hyväksyttäväksi kustannusarvio, 
ennen niihin sitoutumista. 
 
PÄÄTÖS Merkittiin muut kohdan 8. asiat tiedoksi 
 
Päätös 2025 halli SM-kisoista:  

- Kemi 4.-6.4. 2025  kaikki SM:t  
- Varkaus Yleiset luokat 4.-6,2025 (tai maaliskuun loppu) 

 
Välipäätös: 

- Päätettiin valtuuttaa Enska kysymään keskustelussa esiin tulleet 
tarkentavat kysymykset ja päätetään kisajärjestäjä 
sähköpostikokouksena.  

 
 
8. Seurahallinto-asiat 
 

● Siirrettiin seuraavaan kokoukseen 
 
 
10. Muut mahdolliset asiat 
 
Asia 1: Eva Sjöström kirjoitti eronpyynnön Liiton luottamustehtävistä seuraavasti: 
 

 



 

- Pyydän välitöntä eroa SJAL hallituksesta ja liiton luottamustehtävistä. Syynä haluuni 
erota on nykyinen vuorotyön ja opiskelun yhdistelmä, jonka vuoksi en ole kykenevä 
jakamaan aikaani luottamustehtävien suorittamiseen. 

-  
 
PÄÄTÖS: Puheenjohtaja Myönsi Evalle eron. Merkitään asia tiedoksi ja poistetaan 
asiaan liittyvät infotiedot Liiton sivuilta. Pyydetään Evalta tiedonsiirto 
 
 
11 Seuraavat kokoukset  
 
Hallituksen etäkokoukset: 10.09.2024 klo 18:30 ja 24.09.2024 klo 18:30 (EHDOLLISENA) 
 
 
12. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja Kari Koskinen päätti kokouksen klo 21:35. 
 
 
 
Puheenjohtaja (Kari Koskinen)     Sihteeri (Arto Ahola) 
 
 

 


